

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL PORTFOLIO SECURITIES Date: 20-07-2026 12:50:11 PM Subject: Approval of the request to register the shares	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المحفظة الوطنية للأوراق المالية التاريخ: 20-07-2026 12:50:11 PM الموضوع: الموافقة على طلب تسجيل اسهم الزيادة في راس المال
In accordance with the applicable disclosure instructions, we would like to inform you that the Board of Commissioners of the Securities Commission, in its meeting held on 16/7/2026, approved, pursuant to the Securities Commission's letter No. 26/02535/1/2 dated 20/7/2026, an increase in the company's capital by 170,000 dinars/shares. This will be achieved by capitalizing 170,000 dinars from the retained earnings account and distributing them as bonus shares to shareholders according to their percentage of shareholding as of the fifteenth day following the approval of the Securities Commission. This will be done in accordance with the instructions and procedures in force at the Securities Commission and the Securities Depository Center. The company will also complete all the necessary legal and regulatory procedures to implement the capital increase, including amending the company's articles of incorporation and bylaws with the relevant authorities.	عملاً "بأحكام تعليمات الإفصاح المعمول بها نود اعلامكم بان مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية قد وافق في جلسته المنعقدة بتاريخ 2026/7/16 وذلك بموجب كتاب السادة هيئة الأوراق المالية رقم 26/02535/1/2 بتاريخ 2026/7/20 على رفع راس مال الشركة بمقدار 170,000 دينار/سهم وذلك عن طريقه رسمله 170,000 دينار من رصيد حساب الارباح المدوره وتوزيعها كاسهم مجانيه على المساهمين كل حسب نسبه مساهمته في راس المال كما هو في نهايه اليوم الخامس عشر من موافقه السادة هيئة الأوراق المالية وذلك وفقاً للتعليمات والاجراءات المعمول بها لدى هيئة الأوراق المالية ومركز ايداع الأوراق المالية كما ستقوم الشركة باستكمال جميع الاجراءات القانونيه والتنظيميه اللازمه لتنفيذ زياده راس المال بما في ذلك تعديل عقد التأسيس والنظام الاساسي للشركة لدى الجهات المختصة
20-07-2026	20-07-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ahmad Khalil	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ahmad Khalil